



United Nations
Economic Commission for Africa
Nations Unies
Commission économique pour l'Afrique

STAFF UNION



SYNDICAT DU PERSONNEL

Date: 30 March 2022

Dear Colleagues,

We are writing to update you on the Pension Fund's proposal to outsource 65-75 percent of the Fixed Income portfolio to external management.

CCISUA, the staff federation to which we belong, organized a [petition](#) against this proposal, which received in excess of 11,000 signatures. If you have not signed it yet, we encourage you to do so.

A [letter](#) has been sent to the Secretary-General dated on 24 March 2022 reiterating the federation's objection to the outsourcing.

CCISUA has been involved in difficult discussions which are continuing in order to protect our investments. We will provide further information in due course.

Best regards,

Mahamadou Nassirou Ba, President
ECA Staff Union

"Become a paying member to our union today, we have your back always"



Date : 30 mars 2022

Chers Collègues,

Nous nous adressons à vous pour faire le point sur le projet de la Caisse des pensions d'externaliser la gestion de 65 à 75 % du portefeuille à revenu fixe.

La CCISUA, fédération des syndicats du personnel à laquelle nous appartenons, a lancé une [pétition](#) contre cette proposition. Cette pétition a réuni plus de 11 000 signatures. Si vous ne l'avez pas encore signée, nous vous encourageons à le faire.

Une [lettre](#) a été envoyée au Secrétaire général le 24 mars 2022 pour réaffirmer l'opposition de la fédération à l'externalisation.

La CCISUA a pris part à d'âpres discussions pour protéger nos investissements. Ces discussions se poursuivent et nous vous donnerons de plus amples informations en temps voulu.

Salutations cordiales,

Mahamadou Nassirou Ba, Président
Syndicate du Personnel CEA

«Devenez un membre cotisant de notre union, on vous soutiendra toujours »